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Proces – verbal 
încheiat azi 27.09.2023  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 9 consilieri locali.  Lipsesc d-nii Veisa Alexe si Popa Liviu . 
           D-ul secretar general Nicolaita Viorel citeste procesul-verbal al sedintei anterioare .  

Supus la vot, procesul-verbal al sedintei anterioare se aproba cu unanimitate de voturi .  
 D-ul presedinte Strechie Gheorghe citeste ordinea de zi : 
              1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea rectificarii bugetului local de venituri si cheltuieli   
             2. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea STUDIULUI DE FEZABILITATE SI A INDICATORILOR TEHNICO-  

                       ECONOMICI   AFERENTI OBIECTIVULUI DE INVESTITII „PRODUCEREA DE ENERGIE VERDE PRIN CONSTRUIREA UNUI PARC DE                     

                       PANOURI FOTOVOLTAICE IN COMUNA ICOANA" 

              3. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea scoaterii la licitatie, in vederea inchirierii, a unui 
spatiu in suprafata de 10,3 mp, apartinand domeniului privat al comunei Icoana, situat in incinta imobilului 
"Cladire din caramida Brutarie"   

4. Proiect de hotărâre cu privire la reanalizarea H.C.L. Icoana nr. 19/2023 
 5. Discutarea cererii numitilor Onexe Tudor si Onexe Silvia Daniela inregistrata la nr. 
1747/07.09.2023 . 
              6. Întrebări, interpelări, petiţii . 
 Spune ca mai este de adaugat inca un punct pe ordinea de zi :  
           Constatarea încetării de drept a mandatului de consilier local al domnului  Veisa  Alexe  şi 

declararea ca vacant a locului ocupat de acesta în Consiliul Local al Comunei Icoana. 

 Se supune aprobarii adaugarea acestui punct pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi . 
Se supune la vot ordinea de zi mentionata in convocatorul nr. 1875/21.09.2023, cu punctul adaugat 

pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi . 
            D-ul presedinte Strechie Gheorghe da citire pct. 1 de pe ordinea de zi : 
              1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea rectificarii bugetului local de venituri si cheltuieli   

D-ul Matei Florin, consilier superior, citeste datele din raportul comp. financiar – contabil . 
In sala de sedinte apare si d-ul consilier local Popa Liviu. 
D-ul Perieteanu Gheorghe – cei 82000 lei de la Drumuri si poduri, la ce-i folosim ? 
D-ul Matei Florin – rampa acces si drumuri 
D-ul Perieteanu Gheorghe – banii pentru Asfaltare DC98 au sosit, ii avem? 
D-ul Matei Florin – avem contractul de finantare semnat, se fac situatii de plata, se depun la minister 

si se vireaza banii . 
D-ul Miu Florea – la Scoala Floru cati copii invata? 
- au fost cheltuiti multi bani acolo 
D-na primar – chiar daca sunt 24, indifierent de numarul elevilor, trebuie sa fie constructia conforma 

cu cerintele ISU, altfel suntem pasibili de amenzi 
- cerintele sunt foarte drastice 
- orice ar fi, gradinita nu poate fi desfiintata dintr-un sat, deci nu-i putem muta pe copii de acolo la 

Icoana 
D-ul Miu Valentin – nu pot parintii sa se deplaseze cu copii de mana de la Floru la Icoana 
Supus la vot, punctul 1 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi astfel fiind adoptata 

hotararea nr. 28 . 
            D-ul presedinte Strechie Gheorghe citeste pct. 2 de pe ordinea de zi : 
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2. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea STUDIULUI DE FEZABILITATE SI A INDICATORILOR TEHNICO-   

ECONOMICI  AFERENTI OBIECTIVULUI DE INVESTITII „PRODUCEREA DE ENERGIE VERDE PRIN CONSTRUIREA UNUI PARC DE                      

                       PANOURI FOTOVOLTAICE IN COMUNA ICOANA" 

   D-na primar – am mai vorbit de acest proiect 
- aprobam SF, aveti cifrele, o mica parte este neeligibila, sunt sanse de finantare 
- iluminatul public, primaria, scolile, caminul cultural, vor primi energie de la aceste panouri ce 

vor fi amplasate in curtea primariei 
Se supune la vot punctul 2 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi astfel fiind 

adoptata hotararea nr. 29 . 

            D-ul presedinte Strechie Gheorghe da citire punctului 3 de pe ordinea de zi : 
              3. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea scoaterii la licitatie, in vederea inchirierii, a unui 
spatiu in suprafata de 10,3 mp, apartinand domeniului privat al comunei Icoana, situat in incinta imobilului 
"Cladire din caramida Brutarie"   

D-na primar – avem solicitarea d-lui doctor veterinar, a acceptat acest mic spatiu 
- ii trebuie pentru punct de lucru in Icoana, unde este acum nu putem sa-i inchiriem, cladirea OMV 

Petrom este primita prin sponsorizare 
- am putea sa eficientizam cladirea fostei brutarii, daca ar fi functionala, sa-i schimbam destinatia, 

arhiva sau altceva 
- 27.01.2024 este termen de depunere, sau reabilitare Scoala Ursoaia, cladirea mai noua, am mai 

putea 
- la cladirea veche putem abroba demolarea in urma unei expertize, nu mai e necesar avizul 

ministerului 
Se supune la vot punctul 3 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi astfel fiind 

adoptata hotararea nr. 30 . 

            D-ul presedinte Strechie Gheorghe da citire punctului 4 de pe ordinea de zi : 
4. Proiect de hotărâre cu privire la reanalizarea H.C.L. Icoana nr. 19/2023 
D-na primar – am aprobat oferta de sponsorizare 
- contractul, a zis Prefectura sa-l votam in sedinta, contract care contine ce este in oferta 
- in bugetele viitoare sa alocam bani sa realizam Proiectul 
- dupa 5 ani ii putem da ce utilitate vrem, atat cladirii cat si terenului 
- la teren m-am bucurat, e in centrul comunei 
Se supune la vot punctul 4 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi astfel fiind 

adoptata hotararea nr. 31 . 

            D-ul presedinte Strechie Gheorghe da citire punctului 5 de pe ordinea de zi : 
 5. Discutarea cererii numitilor Onexe Tudor si Onexe Silvia Daniela inregistrata la nr. 
1747/07.09.2023 . 
 D-na primar – 25 ani nu este un numar de ani, intra jumatate din comuna 

- daca aprobam, cream un precedent 
- la 50 de ani se face intr-adevar un cadou modic sarbatoritilor 
- nu ne permite bugetul, vedeti cum chibzuim fiecare ban 
D-ul Miu Florea – sunt oameni care nu au ce manca in comuna, si sa avem banii, nu s-ar pune 

problema sa aprobam 
D-ul Popescu Constantin – cu Matei Marin, cu curentul, putem sa-i dam adeverinta? 
D-na primar – trebuie sa fie proprietar, tot ce i-am dat, nu i se ia in calcul 
- avem 2 cazuri, le montam niste panouri fotovoltaice, s-a ocupat d-na Ciucescu Daniela 
- s-au terminat ridicarile topo la extravilan, au inceput cele mixte pe Ursoaia, transmiteti vecinilor 

sa deschida poarta topometristului 
            D-ul presedinte Strechie Gheorghe da citire punctului adaugat pe ordinea de zi : 
           Constatarea încetării de drept a mandatului de consilier local al domnului Veisa Alexe şi 

declararea ca vacant a locului ocupat de acesta în Consiliul Local al Comunei Icoana. 
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Se supune la vot punctul adaugat pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi astfel fiind 
adoptata hotararea nr. 32 . 

Se trece la pct. 6 de pe ordinea de zi: Întrebări, interpelări, petiţii . 
D-na primar – de la sedinta viitoare vom trece la cel ce prezinta – presedintele comisiei de 

specialitate, cu toate acestea, eu sunt aici 
- am taiat vegetatia de pe marginea drumului, am fost si eu si d-ul vice, multumesc consilierilor 

care s-au implicat 
D-ul Perieteanu Gheorghe – cu promovarea celor trei salariati ce se mai face? 
D-na primar – in urma sedintei de ieri, va trebui sa dam afara din personal 10 % 
- postul de sofer buldo il vom pierde, nu mai avem voie sa angajam, acum au zis sa-l radiem 
- am incercat sa dam soferul de microbuz la scoala, nu-l pot primi nici ei 
- marirea de salarii va fi in functie de buget, posibilitati, se va organiza concurs 
- vedem normele de aplicare cand apar 
D-ul Perieteanu Gheorghe – v-ati dat sporuri pentru accesare fonduri europene? 
D-na primar – prin lege, unde se acceseaza fonduri, pot beneficia salariatii de spor, in functie de 

activitatea din luna respectiva 
- primarul si vicele primesc spor prin efectul legii, fara raport 
- pana acum nu s-au acordat sporuri 
- dotarile la scoala sunt pe fonduri europene, pe scurta durata 
D-ul Perieteanu Gheorghe – ati avut o disputa cu d-ul Calota Gheorghe si zice ca l-ati reclamat la 

ANAF ca face taximetrie 
D-na primar – au venit reprezentanti de la ANAF, Ilie Fulgerica i-ar fi facut sesizarea 
- el a banuit ca are concurenta in comuna 
- i-au luat declaratie, i-au dat avertisment, eu i-am luat apararea 
D-ul Miu Valentin – nu suntem si noi partasi ca nu au microbuz in Ursoaia? 
D-na primar – duceti discutia in alta parte, drumul a fost dintotdeauna acolo 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal .   
 
 
 
 

            Preşedinte ,              Întocmit , 
       Strechie Gheorghe                            Secretar general    
                                                                                             Nicolăiţă  Viorel 


